
Zápisnica 
zo zasadnutia Vedeckej rady Ekonomického ústavu SAV, v.v.i., 

ktoré sa uskutočnilo  

v utorok 10. júna 2025 o 10.00 hod. 

v knižnici aj online 

 

Prítomní: 
doc. Ing. Tomáš Domonkos, PhD., Ing. Štefan Domonkos, PhD., Mgr. Lucia Fašungová, PhD., 
Ing. Karol Frank, PhD., Ing. Tomáš Jeck, PhD., prof. Ing. Martin Lábaj, PhD., Ing. Ivana 
Šikulová, PhD. 
 
Prizvaná:  
Ing. Veronika Hvozdíková, PhD. 
 
Program: 
1. Úvod 
2. Voľba predsedu, ustanovenie podpredsedu a tajomníka Vedeckej rady EkÚ SAV  
3. Diskusia k Stratégii EkÚ SAV 2025-2030 
4. Diskusia k návrhom na udelenie vyznamenaní SAV  
5. Rôzne 
 

1. Úvod 

Predseda Vedeckej rady EkÚ SAV, v.v.i. (ďalej VR) K. Frank otvoril zasadnutie VR a privítal 
zúčastnených. Prítomní boli všetci členovia VR. 

 

2. Voľba predsedu, ustanovenie podpredsedu a tajomníka VR EkÚ SAV 

Vzhľadom na začiatok nového funkčného obdobia volili členovia spomedzi seba predsedu. 
O túto funkciu prejavil záujem T. Domonkos, ktorý prítomných oboznámil so svojou 
predstavou na tejto pozícii. Nasledovalo tajné online hlasovanie (za: 5, proti: 0, zdržali sa: 2). 

O pozíciu podpredsedu prejavil záujem doterajší predseda VR EkÚ SAV K. Frank. Nasledovalo 
verejné hlasovanie (za: 6, proti: 0, zdržal sa: 1). 

I. Šikulová vyjadrila záujem o pozíciu tajomníčky. Nasledovalo verejné hlasovanie (za: 6, 
proti: 0, zdržal sa: 1).  

Uznesenie: Za predsedu VR EkÚ SAV bol zvolený T. Domonkos, za podpredsedu K. Frank 
a za tajomníčku I. Šikulová. 

Novozvolený predseda T. Domonkos následne prevzal vedenie zasadnutia. 



3. Diskusia k Stratégii EkÚ SAV 2025-2030 

Prebehla diskusia k verzii Stratégie EkÚ SAV na obdobie 2025-2030, ktorú VR EkÚ SAV 
predložil na pripomienkovanie riaditeľ M. Štefánik. Členovia VR vyjadrili svoje názory, 
pripomienky a komentáre k obsahu dokumentu. Diskutovali sa najmä otázky týkajúce sa 
aplikovaného výskumu a možností EkÚ SAV v tejto oblasti, ako aj otázky týkajúce sa výberu 
a obsahu tematických oblastí výskumu. Pripomienky členov VR boli zapracované do 
predloženého dokumentu. Členovia VR sa zároveň zhodli na potrebe zvolania Akademickej 
obce EkÚ SAV k tejto veci, a to v utorok 17. júna 2025. V záujme efektívneho priebehu 
zasadnutia akademickej obce budú vedúci oddelení vyzvaní, aby zozbierali pripomienky 
členov svojich oddelení k súčasnej verzii Stratégie. 

Uznesenie: VR EkÚ SAV odporúča tento dokument s pripomienkami, ktoré formulovala do 
textu Stratégie. Vzhľadom na to, že VR zvolá zasadnutie Akademickej obce EkÚ SAV 
(17.06.2025) k tomuto bodu, nepovažuje aktuálny text za finálnu verziu. 

 

4. Diskusia k návrhom na udelenie vyznamenaní SAV  

VR boli predložené dva návrhy na udelenie vyznamenania SAV (I. Pauhofová – odborová 
plaketa SAV - Čestná plaketa SAV Ľudovíta Štúra za zásluhy v humanitných a spoločenských 
vedách - pri príležitosti životného jubilea, P. Turčan – Vyznamenanie predsedu SAV - in 
memoriam). Prizvaná V. Hvozdíková informovala členov VR o pravidlách udeľovania 
vyznamenaní a cien SAV. Členovia VR následne prediskutovali predložené návrhy a zhodli sa 
na potrebe získania dodatočných informácií ohľadom procesu udeľovania vyznamenaní, ako 
aj na dôležitosti predkladania takýchto návrhov zo strany ústavu. Bude potrebné zozbierať 
prípadné ďalšie návrhy na udelenie vyznamenaní súčasných alebo bývalých zamestnancov 
EkÚ SAV pre aktuálny rok, ako aj možné návrhy do ďalších rokov, a to v spolupráci 
s tajomníčkou EkÚ SAV K. Štrauchovou (informácia ohľadom životných jubileí) a s vedúcimi 
oddelení.   

 

5. Rôzne 

V tomto bode sa diskutovali ďalšie aktuálne otázky: 

a) Členovia VR navrhli a predbežne schválili nomináciu Š. Lyócsu na člena prijímacích 
komisií pre doktorandské štúdium. 

b) Prebehla diskusia o pláne úloh VR do konca kalendárneho roka. Bude potrebné 
aktualizovať Štatút VR EkÚ SAV v súlade s novými pravidlami, ako aj hlbšie 
prediskutovať kritériá hodnotenia pracovníkov a aplikáciu týchto kritérií. 

c) Diskutoval sa problém započítavania doplnkov publikačnej činnosti (výstupy s 
odlišným rokom záznamu a vročenia) iba počas dvoch rokov v trojročnom období 
hodnotenia. Niektorí prítomní členovia konštatovali, že ide o nespravodlivé 



aplikovanie systému hodnotenia publikačnej činnosti. Predseda VR navrhol vrátiť sa k 
tomuto problému v rámci detailnejšej diskusie k systému hodnotenia pracovníkov na 
(niektorom) ďalšom zasadnutí VR.   

 

Záver  

Novozvolený predseda VR EkÚ SAV poďakoval zúčastneným za aktívnu účasť a uzavrel 
rokovanie.  

 

 

Dňa 10.06.2025  

 

 

Zapísala:  
Ing. Ivana Šikulová, PhD. 
tajomníčka Vedeckej rady EkÚ SAV, v.v.i. 
 
 
 

      
      doc. Ing. Tomáš Domonkos, PhD.  
predseda Vedeckej rady EkÚ SAV, v.v.i.  


